

# OR-C200D

## 自卸式扫地机 Self-Discharging Sweeper

OR-C200D自卸式扫地机主要适用于厂区外道路、工厂厂房、站台、大型物流中心及仓库等场所。机器集灵活快速的垃圾回收能力和爬坡能力为一体，配备大灰尘挡板，可回收大垃圾。同时采用液压自卸垃圾倾倒系统，采用全自动操作，提高工作效率，安全可靠。

OR-C200D Self-Discharging Sweeper is suitable for the road cleaning outside the factory, buildings, platforms, large logistics centers and warehouses. With flexible garbage collection capacity, climbing ability, dust baffle, can collect big garbage. Hydraulic self-discharging system, fully automatic operation, safe and reliable.

### 性能特性

- 液压自卸系统提高工作效率，全自动操作，安全可靠。
- 采用先进过滤系统，过滤面积更大，吸尘能力更强，滤芯更换方便。
- 大容量105L垃圾箱，收集垃圾最大重量105Kg。有灰尘挡板，可回收大垃圾。
- 采用意大利原装COMEX高性能离心式吸风机，风力强劲，风量高达1500m<sup>3</sup>/h，寿命长达5000小时。
- 采用后抛式清扫系统，边刷与主刷配合前置的灰尘挡板，方便收集各类垃圾及灰尘，特别是大块垃圾的进入。
- 轮胎采用实心橡胶制成，不易刺破。爬坡能力强劲，高达20%，能灵活适应各种场所。



### CHARACTERISTICS:

- Hydraulic self-discharging system, fully automatic operation, safe and reliable.
- The use of advanced filtration system, with a larger filter, more vacuum capacity, easy to replace the filter.
- Bin capacity is 105L, and the maximum weight of garbage collection is 105kg, equipped with dust baffle, can collect big garbage.
- It's with Italy imported COMEX high-performance centrifugal suction fan, strong wind, powerful wind. The air volume can reach 1500m<sup>3</sup>/h, life as long as 5000h.
- Using rear swept cleaning system, side brush and main brush cooperate with the front dust baffle, easy to collect all kinds of garbage and dust, especially the big one.
- Solid rubber tire, hard to pierce. Good climbing ability, climbing capacity is 20%, suitable for all kinds of places.



序号 S/N	项目名称/Item NO.	单位/Unit	参数/Specification
1	扫地宽度 Sweeping paths	mm	1250
2	主刷长度 The size of main brush	mm	700
3	最大速度 Maximum speed	km/h	7
4	工作效率 Cleaning efficiency	m <sup>2</sup> /h	8750
5	过滤面积 Filter area	m <sup>2</sup>	7
6	爬坡能力 Maximum gradient	%	20
7	垃圾箱容量 Trash Capacity	L	105
8	倾倒方式 Dump type		Full automatic
9	动力源 Power supply	V	24 DC
10	每次充电运行时间 Run Time Per Charge	h	4
11	体积 (长*宽*高) Dimension(L*W*H)	mm	1640*1040*1330

